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AGENDA  

 

Gjennomgang av sakene som skal tas opp på Skiforbundets vårmøte 16. – 17. juni 2023, samt 

info fra Ole Johnny angående Elon Oslofjord. 

 

Elon Oslofjord:  

  

• Godkjent å gå med underskudd neste sesong 

• Utvidet til 12 utøvere 

• Kuttet ned fra 1 000 000 til 600 000 i tilskudd 

• 12 utøvere gir større inntekt, så det går opp i opp 

• Løperne må betale mer 

• Avtalen med Craft gjelder kun 10 klespakker, men kan se ut som det ordner seg med to ekstra. 

  

Saker til vårmøte 

  

Lagstruktur 

• Ressursbruk til rekruttlandslag og juniorer i forhold til Elonlagene 

• Strukturern må vurderes på nytt  

  

Fluor 

• Viktig å sette grenseverdiene riktig 

• Umulig å vaske ut alt fluor 

  

Felles smøreopplegg HL 

• Flertall ønsker at det skal videreføres 

• 2 alternativer, alternativ 2 skiller seg ut som det de fleste ønsker 

  

Rennprogram HL 

• Crosselementer i sprinten (må være enkle elementer og setter krav til løypene). LK er positive 

• 50 videre fra prolog. LK er positive 

• Arrangere HL på faste steder (Oslo, Trondheim, Lillehammer). Billigere og flere 

overnattingssteder.  

• Må det være fast sted i Oslo, eller kan det være Oslo og omegn og flere klubber som kan 

arrangere? Dette er avgjørende for hva vi mener. 

  



Finale i Norgescup uten deltagerbegrensning 

• Bør prøves 

  

Flere kontaktpunkt i renn mellom junior- og seniorutøvere 

• Vanskelig å få til flere renn. Fortsetter med de vi har i dag (NM del 2 og U23) 

• Gjøre om klassene for junior - kan være en lang veg å gå (internasjonal inndeling) 

  

Like distanser 

• Vedtatt, men kun i uttaksrenn, NM og internasjonalt 

• Men mulig å tilpasse i andre renn. Kan bli litt mange lange renn. 

  

Forslag om å stryke 2 renn i Norgescup  

Ikke stille til start når de er syke. LK er enig i det. 

  

Prøve ut nytt kvalifisering format i sprint senior 

• Ser ikke helt grunnen til dette, men kan prøves ut 

  

NM-teamsprint 

• Få lag 

• For stor belastning? 

• Ingen sterke meninger I LK 

  

NM-stafett 

• Ikke nødvendig å "lappe" 

  

Utgifter i forbindelse med arrangementer 

• Få til avtale med hotellene for å få lavere pris 

  

Aldersinndeling 

• Forlenge junioralderen 

• Aldersinndeling tilpasses gymnasalder  

• Skal være gruppearbeid på dette 

 

 

 

                                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 


